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Zápis z jednání Představenstva Místní akční skupiny Hlinecko, z. s. 

Datum a čas konání: 15. 11. 2022, 16:00 – 17:30 hod.  

Místo konání: Kancelář MAS Hlinecko, Komenského 187, Hlinsko 539 01  

Hlasování se zúčastnilo: 6 členů představenstva, 1 člen se omluvil 

Martin Pavliš (předseda představenstva) – soukromý sektor 

Lada Leszkowová – soukromý sektor 

Josef Janotka – soukromý sektor 

Vít Šimon – soukromý sektor 

Rostislav Dvořáček – veřejný sektor 

Petr Svoboda – veřejný sektor 

Tomáš Dubský – veřejný sektor, omluven 

  

Program: 

1. Shrnutí dosavadních aktivit MAS 

2. Aktuální stav operačních programů 21+ a možnosti pro MAS 

3. Program rozvoje venkova – stav administrace jarní 6. výzvy a co dál v roce 2023 

4. Energetika – nová příležitost pro rozvoj regionu a MAS 

5. Program obnovy venkova Pardubického kraje 2023 

6. Administrativně-organizační záležitosti MAS  

7. Různé 

 

Účastníci: Dle prezenční listiny 

 

Jednání představenstva MAS Hlinecko, z. s. zahájil předseda představenstva pan Martin Pavliš a konstatoval, 

že představenstvo je vzhledem k účasti jeho členů, kteří i po obecních volbách zůstávají stejní (změna nastala 

v obcích Dědová – Vendula Ballová, Raná – Leoš Netolický, Vítanov – Hana Hromádková a Vortová – Markéta 

Laštůvková, ve Všeradově neproběhly volby), usnášeníschopné. Dále představil program dnešního jednání a 

vyzval přítomné k případnému doplnění či připomínkám. Vzhledem k tomu, že nikdo nic nenamítal, tak 

nechal hlasovat o programu. 

Výsledek hlasování: 
Pro: 6  Proti: 0  Zdržel se: 0 
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1. Shrnutí dosavadních aktivit MAS  

Předseda představenstva zmínil, že je to právě 10 let, co byla obnovena nově nastartována aktivita MAS 
Hlinecko a ve stručnosti představil hlavní výsledky MAS Hlinecko za poslední roky. 

- MAS obnovila svoji činnost na podzim 2012 a začala připravovat strategii svého území včetně prvních 
tzv. měkkých projektů spolupráce na podporu komunitního rozvoje regionu. 

- První velké projekty začala MAS administrovat v roce 2018 a do současnosti jich bylo 85 z evropských 
dotací v celkové výši cca 92 mil. Kč a 29 projektů z krajských dotací ve výši 1,5 mil. Kč (Malý Leader). 

- V rámci hodnocení bylo nakonec schváleno 61 projektů v celkový výši 69 mil. Kč, přičemž MAS rozdala 
dotace mezi tyto projekty ve výši téměř 43 mil. Kč, konkrétně se jednalo o PRV (42 projektů, dotace 
15 mil. Kč), IROP (14 projektů, dotace 23,5 mil. Kč), OPZ (4 projekty, dotace 3,3 mil. Kč) a OPŽP (1 
projekt, dotace 0,8 mil. Kč). 

- Z hlediska rozložení schválených projektů dle sektorů bylo podpořeno 43 % projektů z veřejného 
sektoru, 38 % z podnikatelského sektoru a 19 % z neziskového sektoru. 

- Nejúspěšnější obcí v počtu projektů (33 ze 107) i výší dotace (11 z 44 mil. Kč) je logicky město Hlinsko, 
ale nejúspěšnější obce v přepočtu obdržených dotací na jejich počet obyvatel jsou Raná (12,6 tis./1 
obyv.) a Vysočina (11,6 tis./1 obyv.), což je např. ve srovnání s Hlinskem (1,2 tis./1 obyv.) velký rozdíl. 

- Finančně největší projekt byl s názvem Modernizace - Malečská zemědělská s.r.o. ve výši 6 037 900,- 
Kč (dotace 1 200 000,- Kč), ale největší dotace byla udělena projektu s názvem „Komunitní centrum 
v obci Krouna“ ve výši 3 800 000,- Kč. Průměrná výše dotace na projekt je 410 000,- Kč. 

- Čtyři obce (Dědová, Tisovec, Vortová, Všeradov) nemají žádný projekt! 

A to stále není vše… 

- MAS Hlinecko také působilo a působí jako samotný realizátor/nositel projektů: jistě nejvíce vidět jsou 
projekty z oblasti školství (OPVVV) s názvem Místní akční plán I, končící II a začínající III, v rámci 
kterých jsme rozdělili do všech škol v ORP více než 10 mil. Kč. 

- Získali jsme evropskou dotaci (IROP) cca 10 mil. Kč na náš vlastní provoz. 
- Zrealizovali jsme několik menších investičních a neinvestičních projektů (Kavánova naučná stezka, 

vydávání publikací, regionálních her…) z různých zdrojů (projekty spolupráce PRV, krajské POV…). 

A to vše za celkem 2,3 mil. Kč členských poplatků, které jsme od členů MAS za celkem 10 let celkově vybrali. 
Výše poplatků se navíc po celou dobu nezměnila!   

Následně předal slovo Janu Holečkovi, vedoucímu manažerovi MAS Hlinecko, aby shrnul výsledky MAS 
Hlinecko za poslední 3 měsíce. 

Projekt „Hlinecko – region pomáhající a učící“ – hlavní manažer MAS popsal proces vzniku akčního plánu MAS 
Hlinecko pro programový rámec OPZ+ a vzniku projektového záměru ve spolupráci s městem Hlinskem. 
Samotný projektový záměr byl 28. 7. 2022 podán do systému s cílem získat na něj dotační podporu. Od té 
doby zatím prošel kontrolou formálních náležitostí a přijatelnosti a byl vyhodnocen jako vyhovující. 
V současnosti prochází projekt tzv. věcným hodnocením ze strany jednotlivých hodnotitelů a výběrové 
komise. Výsledek očekáváme do konce roku 2022. Začátek projektu je plánován na 1. 3. 2023. 

Projekt „Naučná stezka Františka Kavána“ – v létě obdržela MAS dvě dotace z Programu obnovy venkova 
Pardubického kraje ve výši 210 000,- Kč na vybudování naučné stezky Františka Kavána. Tato stezka byla 
týmem partnerů projektu vybudována a slavnostně otevřena 10. 9. 2022 slavnostním průvodem (více zde: 
http://www.mashlinecko.cz/__2019/news_detail?id=1482). V rámci dotace byly pořízeny naučné tabule (6 
ks), různé délky dřevěných mostků (4 ks) a oddychové místo (1 ks). Dotace je již úspěšně vyúčtována. 

Projekt „Místní akční plán ORP Hlinsko II“ – projekt se po téměř 4 letech blíží ke svému konci (30. 11. 2022). 
V posledních několika měsících byly uspořádány různé vzdělávací semináře (6x) pro pedagogy všech škol 
v ORP. Pro děti byly zase uspořádány dva typy autorských čtení (10x), různé soutěže (2x) nakoupeny různé 

http://www.mashlinecko.cz/__2019/news_detail?id=1482
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vzdělávací pomůcky (např. diagnostické Klokanovy kufry pro všechny MŠ v hodnotě 150 tis. Kč) nebo jsme 
vytvořili a vytiskli časopis Strakáček pro 1. stupeň ZŠ. Na závěr projektu chystáme výstavu produktů projektu 
a divadelní představení, a to na 21. 11. 2022. 

V rámci obecné činnosti MAS průběžně konzultujeme připravované projekty, vzděláváme se, jezdíme na 
semináře jednotlivých operačních programů a přemýšlíme o dalším rozvoji území MAS. 

Předseda MAS vyzval přítomné členy k případné diskusi či otázkám.  

Návrh usnesení: Představenstvo MAS Hlinecko, z. s. bere na vědomí shrnutí dosavadních aktivit MAS za období 
od července do listopadu 2022.   

 
Výsledek hlasování: 
Pro:6  Proti: 0  Zdržel se: 0 

 

2. Aktuální stav operačních programů 21+ a možnosti pro MAS 

Během posledních měsíců došlo ke schválení většiny operačních programů ze strany Evropské komise. 
Některé dotační programy už aktivně vypisují výzvy pro předkládání projektů, někteří je teprve připravují. 
Konkrétní výzvy přímo pro MAS jsou ale zatím v počátku. Pro období 2021-2027 jsou pro MAS připraveny 
tyto operační programy: 

Operační program Zaměstnanost plus (OPZ+): pro MAS jako realizátory otevřen specifický cíl se širokým 
zaměřením aktivit na sociálně ohrožené osoby, konkrétně již výzva č. 8. Do OP jsme již projekt podali. Alokace 
na období je 10 mil. Kč. 

Integrovaný regionální operační program (IROP): MAS nebudou realizátory projektů, ale výběrovým orgánem 
pro projektové záměry žadatelů z regionu v těchto tématech: doprava, veřejná prostranství, hasiči, 
vzdělávání, sociální služby, kultura a cestovní ruch. Alokace na období je cca 25 mil. Kč, v případě úspěšného 
čerpání bude umožněno rozdělit dalších 10 mil. Kč. Dotace pro nepodnikatelské subjekty a až 95 %. První 
výzvy budou vyhlášeny na začátku roku 2023. 

U IROPu bude oproti minulému období změněn způsob hodnocení, kdy bude nejdříve do výzvy MAS 
předkládán tzv. projektový záměr (stručný popis projektu), ten bude vyhodnocen z hlediska souladu se 
strategií MAS, vydáno o tom potvrzení a až následně bude nositel projektu předkládat kompletní projektovou 
žádost přímo na IROP (nikoliv na MAS). 

Operační program Technologie a aplikace pro konkurenceschopnost (OPTAK): MAS nebudou realizátory 
projektů, ale výběrovým orgánem pro projektové záměry žadatelů z regionu (podobný systém jako IROP) 
v těchto tématech: robotizace, automatizace, digitalizace, web, online prvky, výpočetní technika, integrace 
řešení. Alokace pro naší MAS na období je zatím pouze cca 2 mil. Kč, v případě úspěšného čerpání bude 
umožněno rozdělit další finance. Dotace pro podnikatelské subjekty max. 50 %. První výzva na celou částku 
bude až na přelomu let 2023/2024. 

Operační program životní prostředí (OPŽP): řídicí orgán předpokládá pouze 20 komplexních projektů ze všech 
MAS v ČR zaměřené na úsporu energií ve veřejných budovách, pro většinu MAS tedy nevhodný zdroj. 

Program rozvoje venkova (PRV), později Společná zemědělská politika (SZP): MAS nebudou realizátory 
projektů, ale výběrovým orgánem pro projektové záměry žadatelů z regionu v podobných tématech jako 
doposud, ale pravidla se ještě určují. Alokace na období je cca 14 mil. Kč. Dotace pro nepodnikatelské i 
podnikatelské subjekty od 45 % do 80 %. Výzvy jsou již vyhlašovány průběžně, ale větší výzvy lze očekávat až 
v roce 2024. 
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Operační program Jan Ámos Komenský (OPJAK): zde bude MAS žadatelem projektu, ale bohužel tento 
operační program je zatím z celkového pohledu částečně neznámý. Zatím se předpokládá, že se bude od roku 
2024 pokračovat v úspěšném modelu tzv. Místního akčního plánu. Pokud by tomu tak opravdu bylo, tak by 
to znamenalo, že dotace bude až 100 % a finanční alokace pro region až cca 15 mil. Kč.  

Operační program Technická pomoc (OPTP): zde bude MAS jediným žadatelem, a to o dotační prostředky na 
samotný provoz MAS, jeho zaměstnance a kancelář. Dotace bude cca 9 mil. kč na celé období a až 95 % 
dotace, výzva je otevřena již nyní, ale MAS Hlinecko se do ní bude hlásit až v roce 2023.  

Celkově se tedy očekává, že v období 2021–2027 si region MAS Hlinecko může požádat až o 85 mil. Kč! 

Předseda MAS vyzval přítomné členy k případné diskusi či otázkám.  

Návrh usnesení: Představenstvo MAS Hlinecko, z. s. bere na vědomí shrnutí aktuálního stavu operačních 
programů 21+ a možnosti pro MAS.   

 
Výsledek hlasování: 
Pro:6  Proti: 0  Zdržel se: 0 

 

3. Program rozvoje venkova – stav administrace jarní 6. výzvy a co dál v roce 2023 

Květnové představenstvo schválilo 18 projektů k podpoře v rámci 6.výzvy PRV. Tyto projekty postupně 
prochází přípravou, realizací a kompletní administrací, se kterou jim MAS Hlinecko aktivně pomáhá. V rámci 
dané 6.výzvy Programu rozvoje venkova byly rozděleny zbylé finance, které má MAS alokovány v rámci 
tohoto přechodového období.  

S ohledem na skutečnost, že se některé k podpoře vybrané projekty v minulých výzvách nerealizovaly nebo 
se zrealizovaly s menšími náklady, než žadatelé uváděli v žádosti, nám stále zůstává určitá finanční alokace 
k rozdělení mezi vybrané žadatele. V současnosti (k 14. 11. 2022) je tato částka ve výši 879 947,- Kč (částka 
bude v den vyhlášení výzvy – 1. 2. 2023 – upřesněna) a nepředpokládá se její významné navýšení. Na tuto 
částku bude nutné opět vypsat výzvu, se kterou se pojí úprava příslušných dokumentů a postupů (úprava 
příslušného programového rámce, interních postupů či výběrových kritérií). Pracovníci MAS tak doporučují 
vzhledem k malé alokaci případné výzvy a převisu žádostí z řad podnikatelů v minulé 6. výzvě, aby 
Představenstvo MAS rozhodlo o výběru pouze Fiche PRV 3 Venkovský podnikatel.   

Předseda MAS vyzval přítomné členy k případné diskusi či otázkám.  

Návrh usnesení: Představenstvo MAS schvaluje převedení zbylých finančních prostředků z PRV pouze do Fiche 
PRV 3 Venkovský podnikatel. Představenstvo schvaluje vyhlášení 7. výzvy PRV, a to v takové výši, kterou bude 
mít MAS v den vyhlášení výzvy k dispozici. 

Výsledek hlasování: 
Pro:6  Proti: 0  Zdržel se: 0 

 

4. Energetika – nová příležitost pro rozvoj regionu a MAS 

Energetika je v současnosti neskloňovanější téma, které má již dopady nejen do oblasti životního prostředí, 

ale nyní ještě více i do oblasti bezpečnosti a sociálních věcí, tzn. do základů zdravého rozvoje území. Na úrovni 

rozvoje regionů se začíná čím dál více diskutovat pojem „komunitní energetika“, který spočívá ve vytvoření 

komunitního společenství (např. podobné té, co je na úrovni MAS či obce), které bude v dané lokalitě sdílet 
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výrobu a spotřebu elektřiny. Navíc je na tuto aktivitu připraveno několik miliard dotačních prostředků 

z různých evropských a národních dotačních fondů. 

MAS Hlinecko se v této problematice začalo již aktivně angažovat a začalo sledovat aktuální dění, průběžně 

se vzdělávat, zapojovat do dílčích aktivit NS MAS nebo se postupně připravuje na poskytování poradenství 

v rámci Nová zelená úsporám light. K úspěšnému rozjezdu a provozu komunitní energetiky na území regionu 

MAS je ale potřeba udělat ještě mnoho dalších aktivit, které budou navíc vyžadovat určité vlastní finanční 

prostředky, a proto je nutné, aby k tomu představenstvo a následně valná hromada MAS přijali příslušná 

opatření. Celá problematika byla přednesena v samostatné prezentaci, která je součástí tohoto zápisu. 

Předseda MAS vyzval přítomné členy k případné diskusi či otázkám.  

Pan Dvořáček vyjádřil své obavy nad nezávislostí případně vzniklého energetického společenství, a to 

z důvodu zejména podobných případů z minulosti (viz prodeje obecních vodovodů nebo budování solárních 

parků). Na základě toho doporučuje, aby v budoucím společenství hrály hlavní roli jednotlivé obce, jejichž 

zástupci jsou transparentně voleni a jsou tak za ně primárně zodpovědní. 

Pan Holeček vidí v energetické komunitě novou šanci pro aktivity MAS a zároveň možnost, jak částečně 

rozhodovat o energii přímo v regionu a zvyšovat tak svoji soběstačnost, kdy lze energii mezi místními výrobci 

a spotřebiteli sdílet za výhodnějších podmínek. Zároveň je ale jasné, že se nebude jednat o tzv. ostrovní 

systém, ale půjde spíše o doplněk ke stávajícím centrálním dodávkám, neboť se v regionu pravděpodobně 

nikdy nedocílí toho, aby se zde rovnoměrně během celého roku vyrábělo tolik energie, kolik se jí zde 

spotřebuje.     

Na závěr diskuse se účastníci shodli na tom, že základ aktivit v oblasti energetiky je daný region řádně 

zmapovat a mělo by se primárně začít u členů např. formou základního dotazníku, který se bude zaměřovat 

na spotřebu členů MAS, případně i na výrobu energie, pokud k ní dochází. 

Návrh usnesení:  

Představenstvo MAS: 

- bere na vědomí informace ke komunitní energetice a doporučuje vše představit i na Valné hromadě 
MAS, 

- souhlasí, aby se MAS Hlinecko i nadále věnovalo tématu komunitní energetiky a pravidelně 
informovala své členy, 

- souhlasí, aby MAS Hlinecko aktivně připravovalo žádost o dotaci do programu EFEKT, případně 
jiných dotačních programů, 

- souhlasí, aby MAS Hlinecko začalo připravovat podklady a procesy k energetického společenství, o 
jehož případným budoucím založení rozhodne MAS na svých dalších valných hromadách. 

 

Výsledek hlasování: 
Pro:6  Proti: 0  Zdržel se: 0 
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5. Program obnovy venkova Pardubického kraje 2023 

V současnosti je opět vypsán tradiční dotační titul Program obnovy venkova Pardubického kraje na rok 2023. 

Jeho tematické zaměření pro MAS je opět velmi podobné jako v minulých letech – podpora regionálních 

produktů, občanské vybavenosti, péče o krajinu, tvorba koncepcí a strategií nebo infrastruktury cestovního 

ruchu. Maximální dotace je 200 000,- Kč a 70 % z nákladů projektu. Nyní bude nutné opět rozhodnout o 

návrhu projektu za MAS Hlinecko. Žádost se podává od 1. 12. do 31. 12. 2022. 

Pracovníci MAS na základě minulého úspěšného projektu Kavánovy naučné stezky navrhují jako další projekt 

– vybudování propojovací turistické stezky „Po Martinových stopách“ (pracovní název) právě mezi nově 

vybodovanou Kavánovou stezkou a již zavedenou páteřní červenou trasou K. H. Borovského, která začíná 

v Přibyslavi a do regionu Hlinecka vstupuje od jihu, pokračuje do Hlinska, kde se mění na Matulovu stezku, 

která pak vede až do Trhové Kamenice, kde končí. 

 

Jednalo by se o stezku, která by se ve spolupráci s KČT musela nově vyznačit (pravděpodobně žlutou značkou) 

a osázet rozcestníky. Dále by se na stezce umístilo 1-2 odpočinková místa, 4-5 naučných tabulí, které by 

návštěvníkům přiblížili místní přírodní krásy (např. obě Hradiště, meandrující řeku Chrudimku nebo oboru 

pod Vítanovskou skálou) a jedna mostní lávka přes Chrudimku. Na projektu by se opět úzce podílelo město 
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Hlinsko, TIC Hlinsko, KČT a texty by tvořili pedagogové z místního gymnázia – Lada Leszkowová a Marián 

Solčanský.  

Předseda MAS vyzval přítomné členy k případné diskusi či otázkám.  

Návrh usnesení: Představenstvo MAS souhlasí s podáním žádosti o dotaci do POV Pk s názvem „Naučná 

turistická stezka „Po Martinových stopách“ a pověřuje pracovníky MAS Hlinecko tuto žádost zpracovat a 

v daném termínu podat. 

Výsledek hlasování: 
Pro:6  Proti: 0  Zdržel se: 0 

 

6. Administrativně-organizační záležitosti MAS 

Na závěr jednání představenstva máme připravené tři body z oblasti administrativně-organizačních 

záležitostí MAS Hlinecko. 

A) MAS Hlinecko začalo svoji činnost aktivně vytvářet před cca 10 lety. V roce 2012 byly stanoveny 

základní způsoby fungování MAS včetně vyměření členských poplatků. Tyto poplatky zůstaly po 

všechny roky nezměněny, ač byla za posledních 10 let inflace v průměru cca 2 % (bez inflace v roce 

2022). Členské poplatky se používají zejména na spolufinancování dotačních projektů, které nám 

neposkytují 100% dotaci nebo na výdaje, které nejsou v projektech uznatelné (např. členské poplatky 

na odborných konferencích) či na předfinancování některých projektů. Vzhledem k tomu, že se nyní 

MAS Hlinecko nachází v období, kdy se budou získávat nové projekty a u některých bude potřeba 

určitá míra spolufinancování, tak bychom rádi navrhli pro rok 2023 a dál zvýšení členských příspěvků 

o 10 % u všech členů MAS vyjma obcí a u obcí navrhujeme zvýšení členského příspěvku z 8 

Kč/obyvatel na 10 Kč/obyvatel. 

 

Aktuální a nově navrhovaná výše členských příspěvků pro členy MAS: 

Subjekt 
Aktuální výše členské příspěvku 

za rok 
Navrhovaná výše členského 

příspěvku za rok 

Obec 8 Kč / obyvatel 10 Kč / obyvatel 

NNO, škola, fyzická osoba 
nepodnikající 1 000 Kč 1 100 Kč 

Podnikatel 0-9 zaměstnanců 2 000 Kč 2 200 Kč 

Podnikatel 10-24 zaměstnanců 5 000 Kč 5 500 Kč 

Podnikatel 25-49 zaměstnanců 10 000 Kč 11 000 Kč 

Podnikatel nad 50 zaměstnanců 20 000 Kč 22 000 Kč 

   

Návrh usnesení: Představenstvo MAS souhlasí se zvýšením členských příspěvků pro rok 2023 a dál o 10 % u 

všech členů (vyjma obcí) a u obcí z 8 Kč/obyvatel na 10 Kč/obyvatel a doporučuje valné hromadě toto zvýšení 

schválit. 

Výsledek hlasování: 
Pro:6  Proti: 0  Zdržel se: 0 
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B) MAS Hlinecko bylo letos osloveno ze strany dvou jiných MAS (MAS Sokolovsko a MAS Jestřebí hory), 

zda by k nám mohli přijet v březnu, resp. v květnu 2023 na exkurzi za dobrou praxí po různých 

projektech MAS Hlinecko s důrazem na PRV. V rámci jejich exkurze budou někteří žadatelé i členy 

MAS osloveni s prosbou ke spolupráci a zapojení do dané exkurze. 

Zároveň se MAS Hlinecko ve spolupráci s MAS Skutečsko, Košumbersko a Chrastecko přihlásilo do 

Celostátní sítě pro venkov s žádostí o možnost uspořádat pro naše členy exkurzi do česko-rakouského 

pohraničí s cílem poznat dobrou praxi v oblasti komunitní energetiky, biozemědělství nebo smart 

venkova. Dvoudenní exkurze by se měla uskutečnit na začátku září 2023 a opět budou členové MAS 

osloveni ohledně aktivního zapojení. Většina nákladů bude uhrazena z dotace. 

Návrh usnesení: Představenstvo MAS bere na vědomí informaci o plánovaném konání exkurzí. 

Výsledek hlasování: 
Pro:6  Proti: 0  Zdržel se: 0 

 

C) MAS Hlinecko vykázalo za rok 2021 hospodářský zisk (147 354,97,- Kč), o kterém by dle závěrů 

výročního auditu mělo představenstvo a následně valná hromada rozhodnout, jak s ním naložit. 

Z toho důvodu a potřeby vyššího spolufinancování budoucích projektů je na doporučení ekonomky 

MAS Hlinecko navrhováno, aby byl zisk MAS Hlinecko převeden na účet 932 (nerozdělený zisk) s cílem 

jeho využití pro další rozvoj činností samotné MAS. 

Návrh usnesení: Představenstvo MAS schvaluje převedení zisku MAS za rok 2021 ve výši 147 354,97,- Kč na 

účet 932 (nerozdělený zisk).   

Výsledek hlasování: 
Pro:6  Proti: 0  Zdržel se: 0 

 

7. Různé  

Předseda vyzval všechny přítomné k tomu, zda mají nějaký důležitý bod k projednání v rámci bodu Různé. 

 

 

 

Zapsal: …………………………………………………… 

Mgr. Jan Holeček 

 

 

 

 

Schválil: …………………………………………………… 

Ing. Martin Pavliš 
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